
                                                     
                                    PROTOKÓŁ  NR XIV/20

z obrad  XIV nadzwyczajnej sesji  Rady Gminy Grajewo odbytej w dniu 21
stycznia 2020 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy ul. Komunalna 6. 

Na  sesji  przewodniczył  pan  Jan  Dąbrowski  -  Przewodniczący  Rady
Gminy Grajewo.
Obecnych na sesji – 14 radnych.
Sesję rozpoczęto o godzinie 1230.
Sesję zakończono o godzinie 1310.

Protokołowała:  Ewa Okulska – inspektor Referatu Ogólnoorganizacyjnego.

Radni gminy obecni na sesji:

  1. Danowska Ewa
  2. Dąbrowski Jan
  3. Gleba Stanisław
  4. Jankowska Anna Hanna
  5. Maciorowski Robert
  6. Motus Marek
  7. Olszewska Ewa
  8. Organek Henryk
  9. Perkowski Wiesław
10. Wiśniewski Karol
11. Wudarczyk Beata Ewa
12. Wysocki Sławomir Andrzej
13. Zwolińska Beata
14. Żabińska Aneta

Radni gminy nieobecni na sesji:

1. Szumska Elżbieta

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Szleter Stanisław – Wójt gminy 
2. Zorczykowska Monika – Skarbnik gminy

Proponowany porządek obrad:



     
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 
    drogowego dróg gminnych.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Grajewo na 2020 rok.
5. Wolne wnioski.
6. Zamknięcie obrad.
                                                                                    
       
Ad . 1 .

Otwarcia sesji dokonał pan  Jan Dąbrowski  - Przewodniczący Rady Gminy.   
Powitał radnych, pana Wójta, panią Skarbnik oraz pracowników Urzędu Gminy
biorących udział w dzisiejszych obradach.
Następnie, na podstawie listy obecności, Przewodniczący Rady stwierdził, że w
sesji  udział  bierze  13  radnych,  co  stanowi  quorum  do  podejmowania
prawomocnych uchwał.
 Głos zabrał pan Wójt, który poinformował zebranych, że dzisiejsza sesja
jest sesją nadzwyczajną, zwołaną  w  trybie  pilnym  na  telefon  i  bez  udziału
sołtysów wsi.
W dalszej  części  swojej  wypowiedzi  pan Wójt  stwierdził,  że  tak  się  nie  raz
zdarza, że trzeba działać szybko, gdyż uciekają terminy, po czym poinformował,
że zgodnie z otrzymanym pismem w terminie do dnia 25 stycznia b.r. rady gmin
muszą podjąć nowe uchwały dotyczące ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa
drogowego dróg gminnych.

Na sesję przybyła radna Jankowska Anna Hanna.

Ad . 2 .

Przewodniczący  Rady  odczytał  porządek  obrad  dzisiejszej  sesji,  po  czym
zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  pan  Wójt  lub  radni  zgłaszają  wnioski  o
uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad ?
W  związku  z  tym,  że  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  Przewodniczący  Rady
stwierdził,  że  dzisiejsza  sesja  przebiegać  będzie  według  zaproponowanego
porządku obrad.
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Ad . 3 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi, który poinformował, że 
zachodzi konieczność ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
gminnych na cele nie związane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem
i ochroną dróg, po czym szczegółowo omówił projekt uchwały w 
przedmiotowej sprawie.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono żadnych uwag.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania, przy 14 głosujących radnych, Rada 
Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 90/XIV/20 w sprawie ustalenia stawek
opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 4 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani  Skarbnik,  która  przedstawiła
zebranym  propozycje  zmian  w  budżecie  gminy  na  2020  rok  polegające  na
zwiększeniu i zmniejszeniu wydatków o kwotę  w wysokości 68.200,00 złotych.

W uzupełnieniu pan Wójt poinformował, że propozycja zwiększenia planu
wydatków wynika z planowanego zakupu samochodu osobowego na potrzeby
Gminnego  Zakładu  Komunalnego  w  Wierzbowie,  zmniejszenie  wydatków
wynika z planowanego zakupu samochodu do dowozu osób niepełnosprawnych
do  Zespołu  Szkół  Specjalnych  w  Grajewie,  a   propozycja  zwiększenia
wydatków przeznaczona jest na opracowanie analizy wykonalności niezbędnej
do  złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  projektu  dotyczącego  bieżącej
konserwacji budynku świetlicy w Kurejwie,

Do powyższej informacji nie zgłoszono żadnych uwag.
Wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod
głosowanie,  w  wyniku  którego,  przy  14  głosujących  radnych,  Rada  Gminy
jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  91/XIV/20  w  sprawie  zmian  w  budżecie
gminy Grajewo na 2020 rok.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad . 5 .

W punkcie „Wolne wnioski” głos zabrał pan Wójt, który:
-  poinformował,  że  na  złożony  wcześniej  do  Urzędu  Marszałkowskiego
wniosek gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 215 tysięcy złotych z
przeznaczeniem  na  rozbudowę  wodociągu  we  wsi  Toczyłowo  i  Wierzbowo
/kolonia/ i w niedługim czasie podpisana zostanie umowa.
-  poinformował,  że  dwie spółki  zajmujące się  budową wiatraków otrzymały
dofinansowanie  na  zakup  energii,  co  gwarantuje  rentowność  wykonania
inwestycji przez wiele lat.   Firmy te posiadają zobowiązanie,  że w ciągu 33
miesięcy muszą powstać inwestycje, w związku z czym w okresie wiosennym
mogą  ruszyć  prace  przygotowawcze,  tym  bardziej,  że  uzyskane  zostały
odpowiednie  pozwolenia.  Ogółem  powstałoby  25  sztuk  wiatraków  /7+18/.
Licząc  średnio około 70 tysięcy złotych od 1 wiatraka w skali  roku,  gmina
uzyskiwałaby z tytułu podatków duże, dodatkowe dochody w wysokości około
2 milionów złotych.
- poinformował, że w styczniu b.r. gmina złożyła wniosek na dofinansowanie
84 gospodarstw na energię fotowoltaiczną, gdzie można uzyskać do 2 milionów
złotych z czego w granicach 65% z unii europejskiej, a  35% to środki własne. 

-  poinformował,  że  Lokalna  Grupa  Działania  złożyła  wniosek  na
dofinansowanie  remontu  świetlicy  w Kurejwie,  gdzie  uzyskać  można  prawie
200 tysięcy złotych,
-  poinformował,  że  z  rezerwy  oszczędności  środków  unijnych  w  kraju,  na
podstawie  pisma  z  Urzędu  Marszałkowskiego,   Lokalna  Grupa  Działania
otrzyma  kwotę  w  wysokości  600  tysięcy  złotych  z  czego  300  tysięcy
przeznaczone zostanie na działalność gospodarczą, a pozostałe 300 tysięcy dla 8
gmin  członkowskich  z  przeznaczeniem  na  modernizację  urządzeń  małej
infrastruktury typu place zabaw. W związku z powyższym gmina nasza otrzyma
około 37 tysięcy złotych.
- poinformował, że z nieoficjalnej informacji wynika, że gmina nasza otrzyma
dofinansowanie  na  złożone  wnioski  z  przeznaczeniem na  modernizację  dróg
gminnych  w  ramach  funduszu  dróg  samorządowych.  Dofinansowanie
przedmiotowych dróg gminnych: Szymany-Kolonie, Brzozowo i Kurki-Kurejwa
może wynieść minimum 50%, a realizacja inwestycji ma nastąpić w ciągu 3 lat /
2020-2021-2022/.
Prawdopodobnie do końca tygodnia ma być ogłoszona oficjalna informacja.
- poinformował o aktualnych remontach i pracach na drogach gminnych.
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Ad . 6 .

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował
wszystkim za udział w posiedzeniu zamykając XIV nadzwyczajną sesję Rady
Gminy Grajewo.

                               
                                 Na tym protokół zakończono.

Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady
 
 Ewa Okulska                                                                    Jan Dąbrowski

5


